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Beantwoording technische vragen 
D/21/011223 
Z/21/009314 
 
 
 

 
Vragen gesteld door:    De heer JW van Wijngaarden 

 
Van de Fractie(s) : CDA 

 
Op datum: 27 februari 2021 

 
Naar aanleiding van: 

contacten met omwonenden Pluimveebedrijf in 
Hekendorp 

 
Datum beantwoording: 2 maart 2021 

 
Opsteller: Ineke Burger 

 

  

Beantwoording van de vragen: 

 

Vraag  
Is het college bereid om met de direct betrokken bewoners opnieuw in gesprek te gaan, in de vorm van een 
klankbordgroep ?  
Antwoord 
Ja, het college is bereid om weer met de omwonenden en de ondernemer in gesprek te gaan. Op dit 
moment lopen er geen juridische procedures en is daarmee een goed moment het gesprek aan te gaan.  
 
Vraag 
Mogen wij als raad ervan uitgaan dat deze te vormen groep serieus wordt genomen?  
Antwoord 
Ja 
 
Vraag 
Mogen wij ervan uitgaan dat deze groep betrokken wordt in het proces en niet achteraf feiten/mededelingen 
krijgt?  
Antwoord 
We zullen kijken wat de behoeften en mogelijkheden zijn in het gesprek. Het is wel zo dat de gemeente een 
eigen rol en verantwoordelijkheid heeft en dat de ondernemer en de omwonenden dat moeten beseffen.  
 
 
 

Bijlagen: 

- 

 

 

 

 


